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"Vi bör helga livets
alla verksamheter"

Din uppgift som apostel är stor
och vacker. Du står på den
punkt där nåden
sammanstrålar med själarnas
frihet; och du är närvarande
vid det mest högtidliga tillfället
i vissa människors liv: deras
möte med Kristus. (Plogfåran,
nr. 219)

4 januari

Det är jul. Åter minns vi de olika
händelser och omständigheter som
utgör ramen för Guds Sons födelse,



och våra blickar fästs på grottan i
Betlehem och på hemmet i Nasaret.
Maria, Josef och Jesusbarnet intar nu
på ett mycket speciellt sätt den
viktigaste platsen i våra hjärtan. Vad
säger oss det samtidigt enkla och
underbara liv som den heliga
Familjen levde och vad kan vi lära
oss av det?

Här vill jag först och främst göra ett
av många tänkbara överväganden.
Jesu födelse innebär, såsom det
anges i den heliga Skrift, att tiden var
inne, den tid som Gud valt för att på
ett fullständigt sätt uppenbara sin
kärlek till människorna genom att ge
oss sin egen Son. Guds vilja uppfylls
under helt normala och vardagliga
förhållanden: en kvinna som föder
ett barn, en familj, ett hus. Guds
allmakt, Guds härlighet når oss
genom det mänskliga och förenas
med det mänskliga. Sedan dess vet vi
kristna att vi med Guds nåd kan och
bör helga livets alla hederliga



verksamheter. Det finns inte någon
situation i vårt jordeliv, hur liten och
vardaglig den än kan tyckas vara,
som inte kan bli till ett tillfälle att
möta Kristus och ett steg på väg mot
himmelriket.

Det är därför inte underligt att
Kyrkan jublar och gläder sig då hon
betraktar det enkla hem som
tillhörde Jesus, Maria och Josef. (När
Kristus går förbi, nr. 22)
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